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8 November 2017
2017年11月8日

37
Figure of the thickness of the floor slabs of some relevant units in ‘Floor plans of residential properties in the Development’ are revised.
修訂「發展項目的住宅物業的樓面平面圖」中相關單位的樓板的厚度之數字。

120–146
Some areas of the Saleable Area, Flat Roofs, Gardens, Roofs and Stairhoods in ‘Area of residential properties in the Development’ are revised.
修訂「發展項目的住宅物業的面積」中部分相關單位的實用面積、平台面積、花園面積、天台面積及梯屋面積。

147
‘Floor plans of parking spaces in the Development’ is updated.
更新「發展項目中的停車位的樓面平面圖」。

170–175
Elevation plans, key plans and the date of the approved building plans for the Development under ‘Elevation Plan’ are updated.
更新「立面圖」中的立面圖、索引圖及發展項目的經批准建築圖則的日期。

177
Figures in ‘Information on Common Facilities in the Development’ are revised.
修訂「發展項目中的公用設施的資料」中的數字。

178, 184, 189, 194
The descriptions of ‘Exterior Finishes’ in ‘Fittings, Finishes and Appliances’ are revised.
修訂「裝置、裝修物料及設備」中「外部裝修物料」的描述。

180, 185, 186, 191, 195
The descriptions of ‘Interior Finishes’ in ‘Fittings, Finishes and Appliances’ are revised.
修訂「裝置、裝修物料及設備」中「室內裝修物料」的描述。

208, 209, 211, 212, 214, 215, 216, 219, 220, 
221, 222, 223

‘Appliances Schedule’ is revised.
修訂「設備說明表」。

224–258
‘Schedule of Mechanical & Electrical Provisions for Residential Properties’ is revised.
修訂「住宅單位機電裝置說明表」。

262–263
Areas in ‘Information in Application for Concession on Gross Floor Area of Building’ are updated.
更新「申請建築物總樓面面積寬免的資料」中的面積。

266
Information in ‘Relevant information’ is revised.
修訂「有關資料」中的資料。

22 December 2017
2017年12月22日

204, 205
The descriptions of ‘Bathroom Schedule’ in ‘Fittings, Finishes and Appliances’ are revised.
修訂「裝置、裝修物料及設備」中「浴室說明」的描述。
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23 March 2018
2018年3月23日

23
‘Location Plan of the Development’ is updated. The dates of Survey Sheets are updated.
更新「發展項目的所在位置圖」。更新測繪圖的日期。

24
‘Aerial Photograph of the Development’, photo number and date which the photograph was taken are updated.
更新「發展項目的鳥瞰照片」、其編號及日期。

27
The layout plan in the ‘Layout Plan of the Development’ is updated.
更新「發展項目的布局圖」中的布局圖。

30, 32, 40, 42, 74, 76, 88
‘Floor plans of residential properties in the Development’ are updated.
更新「發展項目的住宅物業的樓面平面圖」。

170
The ‘Elevation A’ in the ‘Elevation Plan’ and the date of the approved building plans for the Development under ‘Elevation Plan’ are revised.
修訂「立面圖」中的「立面圖A」及發展項目的經批准建築圖則的日期。

237
‘Schedule of Mechanical & Electrical Provisions for Residential Properties’ is revised.
修訂「住宅單位機電裝置說明表」。


